
Hej! Nu när det är så exceptionellt fina förhållanden för längdskidåkning i 
Stockholm - samtidigt som vi på grund av pandemin verkligen inte bör trängas, 
varför spåras då inte så många spår som möjligt (tex i Bredäng)? Om inte nu, när 
hade ni tänkt spåra? Det ska ju dessutom vara kallt ett bra tag framöver. Att spår 
nära där människor bor spåras innebär ju att fler kommer ut i vardagen och kan 
röra på sig samt upptäcka/uppleva det underbara i att åka längdskidor. Inte alla 
har tillgång till bil! Jag bor i Skärholmen och har minst 30 min med bil till 
närmsta maskinpreparerade spår. Självklart tänker jag på spåret i Bredäng men 
det borde inte vara omöjligt att också spåra på annat håll - tex i Skärholmen. Det 
är viktigt nu, inte minst när vi ska undvika att åka långa sträckor och det är så 
många andra fritidsaktiviteter som inte går att ägna sig åt. Jag spårar själv/åker i 
självspårade spår men då viks ofta fötterna och det är ändå en helt annan sak att 
åka i maskinpreparerade spår.
Hälsningar


